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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1598 Licensjakt på gråsäl

I april 2020 beslutade Naturvårdsverket om licensjakt på gråsäl. Beslutet 
innefattade att totalt 2 000 gråsälar skulle få fällas under perioden den 20 april 
2020 till och med den 31 januari 2021. Nu har tiden för licensjakten löpt ut, och 
av den beslutade kvoten har endast hälften av gråsälarna skjutits. Detta är ett 
problem ur flera perspektiv. Födobrist har orsakat att sälar magrar av och till 
och med svälter ihjäl, medan yrkesfisket är bekymrat över att den stora 
stammen går hårt åt fisk och fiskeredskap. Mer måste göras, då sälen saknar 
naturliga fiender. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att öka jakten på gråsäl i syfte att 
få en livskraftig men bättre balanserad sälstam i Östersjön? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-03
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00


